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     Investiţiile începute şi finanţate de către Ministerul Dezvoltării au fost şi ele aduse în discuţie
la întâlnirea cu vicepremierul Sevil Shhaideh de zilele trecute. Ministrul Dezvoltării a vizitat
judeţul Maramureş preţ de câteva ore, timp suficient pentru a avea întâlniri cu primarii din judeţ
pe tema absorbţiei fondurilor europene şi a proiectelor pe care aceştia le pot depune pentru a
demara investiţii în drumuri, şcoli sau dispensare.                În Maramureş există investiţii
demarate de acum câţiva ani, dar nefinalizate, în turism. Cel mai cunoscut exemplu este
celebra telegondolă de la Borşa, proiect care este aproape finalizat şi care acum stă şi aşteaptă
vremuri mai bune. O parte din aceste proiecte demarate încă de acum 10 ani sunt aproape
finalizate, către 80% grad de realizare, cum este investiţia din turism de la Borşa, demarată pe
vremea ministrului Elena Udrea. Tot o investiţie în turism este cea a domeniului schiabil de la
Cavnic.            „Am avut în
discuţie şi acest subiect. Există, la nivelul actualului minister al Turismului, o linie de finanţare
dedicată programului Ski în Carpaţi, pentru că acest program nu a mai aparţinut Ministerului
Dezvoltării din momentul în care s-a înfiinţat Autoritatea Naţională pentru Turism şi acum
Ministerul Turismului. Există buget pentru finanţarea acestor obiective începute, ele sunt în
finanţare acolo. Rugămintea mea pentru primarul de la Cavnic a fost să transmită documentaţia
către Ministerul Turismului, astfel încât şi dânşii să beneficieze de finanţarea respectivă.
Proiectele care au fost finanţate în Programul Ski în Carpaţi, în 2010 sau 2011, tot programul,
cu toate investiţiile aferente, se află astăzi în gestiunea Ministerului Turismului”, a spus Sevil
Shhaideh.            
Preşedintele Consiliului Judeţean Maramureş, Gabriel Zetea, a intervenit şi el în discuţie şi a
ţinut să sublinieze că „în această perioadă se va face Masterplanul Na]ional pentru turism, în
care vor fi cuprinse toate aceste investiţii necesare în domeniul turismului”.
 
   
 
  
„Nu sunt finanţări suficiente pentru a finaliza toate obiectivele. O nouă lege a turismului este
acum în pregătire şi vom vedea la momentul oportun care vor fi priorităţile”, a spus Gabriel
Zetea.
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